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Lomborg Børnehus Forældrebestyrelsesmøde            

 

Tid:  6/3. kl. 16.45- 18.45 

Deltagere:  

Afbud:  

Dagsorden 

1. Nyt fra Lomborg Børnehus  

a) Vuggestuen  

b) Børnehaven 

a) Tidlig ble-fri arbejdes der med 

b) - Der har gennem længere tid været regelmæssig hundelort og cigaret 

skodder, hærværk på legepladsen. LB har regelmæssigt haft kontakt til 

hundeejer om ikke at lufte deres hund på vores legeplads. Skilt fra ind-

gang om ”hund ikke tilladt” bliver revet ned. 

- Det besluttes at kontakte borgerforeningen om hjælp. Samt by pedel-

lerne, for om de kan ha et vågent øje med hvad som sker her. 

Det opfordres til alle forældre at når de benytter legepladsen at hjælpe 

andre brugere til ikke at tage deres hund med indenfor og ikke ryge på 

legepladsen. Tak 

2.  Info fra kontoret 

a) Økonomi 

b) Børnetal 

c) Personalenyt 

d) Andet 

a) Økonomien ser fin ud.  

b) pt 14 vuggebørn, 45 børnehavebørn  

c) Personaleskift i Troldehulen er gået enormt let. Børnene opleves 

trygge i overgangen og er i gang.  

d) Kirsten holder 25 års jubilæum 31/5 Alle er velkomne 

3.  Opfølgning fra sidst  

-  Arbejdsdag 

 

Forslag om den 23/8 stor arbejdsdag, Bliver lagt på aula. 

En lille arbejdsdag med Jørn eller andet i forår arbejdes der på.  

4. a) Evaluering af fælles for-

ældrebestyrelsesmøde med 

Ramme skoles bestyrelse. 

Samt 

b) Hvordan arbejder man 

med ældste gruppe i Lom-

borg børnehus.  

c) Samt hvordan sikrer man 

sig gode overgange for børn 

og forældre. 

a) Ok møde, mange ting blev vendt, mange ideer og tanker blev luftet. 

Godt at mødes med Ramme skoles bestyrelse. Der var ikke en oplevelse 

af at skole og inst. var helt enige om hvad børn skal kunne inden skole-

start. Derfor også de følgende punkter. 

- Vi tager det med fra mødet at vi skal tage en drøftelse mellem skole og 

institutionerne om forventningsafstemning i overgangsarbejdet.  

b) Kirsten og Henrik informer om det. 

c) Forældrebestyrelsens tanker for: 

Børn: 

- Børnene har tryghed ved skolen 

- Tryghed ved de nye voksne 

- Sammentømret gruppe som man skal afsted med  

- God ven 

Ønske at der er Makkerordning i skolen.  

 

Forældre: 

- Bekymring som skal tages hånd om er: Børnenes trivsel at starte et nyt 

sted, de nye rammer, hvordan skal mit barn klare sig her. 

- kender mit barn de nye voksne godt nok og er tryg ved dem  

- At gruppen er sammentømret, så mit barn har en/flere som det er ven 

med og som gruppe at de kan sammen. 
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- Der er ikke et ønske/tro på, at børn skal kunne forskellige skole færdig-

heder inden de starter i skole. 

 

- Ønske at børnene kan komme flere gange i skolen og spise derhenne  

- ønske at skolen og inst. deler personale (en overgangspersonale følger 

med i skolen og bliver derhenne) 

- ønske et arrangement for ældste gr + forældre 

- ønsker en til to dage i skolen lige op til sommerferien. 

 

Sfo opstart inden skolestart var godt for nogle. Det at børnene her starter 

blødt og kommer til at kende skolens rammer opleves som rigtig godt. 

Det betyder dog at forældre skal vælge sfo og betale for denne ydelse.   

 

5. - Snak om fokus børn hvor-

dan kan der tages hånd om 

dem, så de kommer fra 

Lomborg børnehus på bed-

ste måde? (Emnet blev 

overført fra sidste møde til 

dette 

- overføres til næste møde  

6. Madordning, omkring 

mælk, smør og kød.  

- Snak om hvorfor der ikke bliver serveret mælk mere til frokost, at 

mængden af kød, er blevet reduceret. Grunden er for at leve op til ”de of-

ficielle kostråd” som landets offentlige institutioner arbejder ud fra.  

Henrik sender ” De Officielle Kostråd” til forældrebestyrelsen . 
 

  

7. Akustik i gymnastiksalen - Der er søgt om det for et par år siden, dog uden held.  

- Besluttet at undersøge muligheden for at ansøge fonde til det gennem 

idrætsforening, evt Borgerforeningen 

Jesper snakker med RILF 

Henrik undersøger med teknisk afdeling muligheden for vi kan få lov til 

det og forsikringsdækning ved opførelse mm. 

8. Evt 

 

  

 Næste møde 29/5 

 


